
Protokół Nr VIII/11
z VIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 4 lutego 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 15:00
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str .
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca
Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności -
str .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na
tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie: sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
a) z IV Sesji z dnia 29 grudnia 2010 r.
b) z V Nadzwyczajnej Sesji z dnia 12 stycznia 2011 r.
c) z VI Nadzwyczajnej Sesji z dnia 24 stycznia 2011 r.
d) z VII Nadzwyczajnej Sesji z dnia 24 stycznia 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-

2014.
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz autopoprawek,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały

budżetowej,
c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2011 rok.
9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na

rok 2011.
10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w

Sokółce na rok 2011.
11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych.
12. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-

rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne.
13. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata 2010-

2017"
14. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na

lata 2010-2017"
15. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Szyndziel-

Gilbowszczyzna.
16. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Geniusze.



17. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-Rekreacyjnego nad
Zalewem Sokólskim.

18. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola Nr 4 w Sokółce.

19. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów słonecznych i oświetlenia
hybrydowego.

20. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady
Miejskiej w Sokółce.

21. Projekt uchwały w sprawie budowy Klubu Wiejskiego w Boguszach w ramach Programu
Rozwoju Obszarów Wiejskich.

22. Projekt uchwały w sprawie skarg na działalność Burmistrza Sokółki.
23. Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej w Sokółce.
24. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za okres od 2 września 2010 r. do 5 listopada

2010 r.
25. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
26. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że podejmowane
w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Nie wniesiono uwag do porządku obrad, radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z IV Sesji z dnia 29 grudnia 2010 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z IV Sesji z dnia 29 grudnia 20lOr.
Przyjęcie protokołu z V Nadzwyczajnej Sesji z dnia 12 stycznia 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z V Nadzwyczajnej Sesji z dnia 12 stycznia 2011 r.
Przyjęcie protokołu z VI Nadzwyczajnej Sesji z dnia 24 stycznia 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z VI Nadzwyczajnej Sesji z dnia 24 stycznia 2011 r.
Przyjęcie protokołu z VII Nadzwyczajnej Sesji z dnia 24 stycznia 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z VII Nadzwyczajnej Sesji z dnia 24 stycznia 2011 r.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacje wnieśli:
Radni J.Panasiuk zapytał dlaczego na terenie naszej gminy są tak zaniedbywane jednostki
Ochotniczych Straży Pożarnych, dlaczego nie są pisane wnioski o dofinansowanie tych jednostek i
dlaczego nie są zabezpieczane te jednostki?
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz zapytał o działkę na Os.Zielonym, dlaczego nikt z gminy nie
wystąpił do Ksiąg Wieczystych o uporządkowanie zapisów, czy będzie coś w tym kierunku robione?
Drugie zapytanie dotyczy utylizacji eternitu na terenie gminy. W Wojewódzkim Funduszu Ochrony
Środowiska jest 100 % dofinansowanie do zdjęcia, przewozu i utylizacji eternitu, o te środki może
się ubiegać gmina. Czy coś w tym kierunku jest robione?
Radny Ł.Moździerski zapytał o ul.Zimową i Nową, chodzi o teren przy firmie Wirbruk, kilkakrotnie
Pan Masymowicz pisał że jego prywatna działka jest użytkowana przez firmę i przez mieszkańców



budynku komunalnego. Czy istnieje możliwość zorganizowanie przejazdu przez działki gminne i
dalej ul. Zimową?

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między SeSjamI złożył Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot w zał. str .....
Pytania do sprawozdania.
Radny S.Pałusewicz zapytał o punkt 4 sprawozdania dotyczący rozwoju firmy, jakie to plany i czy
była dyskutowana cena energii cieplnej dla mieszkańców miasta.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że firma MVV sprzedała kotłownie dla spółki ze Skarżyska
Kamiennej. Firma planuje wybudowanie jeszcze jednego kotła na biomasę do produkcji energii
elektrycznej i energii cieplnej. Co do cen nie było rozmowy w tym temacie gdyż ceny reguluje
Państwo.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-2014
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego -opinia pozytywna w
zał. str ....
Opinia Komisj i Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/34/H

w zał. str .

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy i poprosił wszystkich którzy chcą zabrać głos w kolejnym
punkcie o wpisanie się na listę.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
Przewodniczący Rady poinformował że zgodnie z zapisem Statutu ogranicza ilość wystąpień do 2 po
5 minut.

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz autopoprawek,
Burmistrz Stanisław Małachwiej przedstawił autopoprawkę projektu uchwały budżetowej oraz
ustosunkował się do wniosków komisji. Autopoprawka projektu uchwały budżetowej w zał. do
protokołu str .

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały
budżetowej,

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz,
dodatkowo Radni otrzymali kopię opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.
c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Wnioski Komisji.

1) Wykonanie chodnika na ul. Lewickiego; kwota 150 tys. zł. z kredytu



2) Wykonanie projektu przebudowy ul. Pocztowej; kwota 50 tys. zł. z kredytu
3) Wykonanie nawierzchni ul. Kleeberga; kwota 350 tys. zł. z kredytu
4) W inwestycjach kontynuowanych poz. 2 "Wykonanie nawierzchni na ul. Krasickiego"

dopisać " ul. Świerkową i ul. Piękną"
5) Przygotowanie projektu na budowę ul. Drzewnej; kwota 30 tys. zł. z kredytu
6) Przygotowanie projektu na nawierzchnie asfaltową ul. Broniewskiego; kwota 50 tys. zł. z

kredytu
7) Przygotowanie dokumentacji na budowę ul. Wiśniowej; kwota 50 tys. zł. z kredytu
8) Przygotowanie dokumentacji na budowę ul. Malmeda; kwota 50 tys. zł. z kredytu
9) Nawierzchnia asfaltowa pomiędzy ul. II-go Listopada a ul. Mariańską (tzw. wysepka);

kwota 120 tys. zł. z kredytu.
10) Z zadań kontynuowanych pozycja 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,

Sierbowce, Żuki i Plebanowce" zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie
"Budowa wodociągu wiej skiego we wsiach Wierzchłowce, Gieniusze, Pawłowszczyzna,
Wierzchjedlina"

11) Sporządzenie dokumentacji projektowej na kanalizację we wsi Kraśniany; kwota 100 tys. zł.
z kredytu.

12) Wykreślenie z zadań inwestycyjnych poz. 2 "Zakup centrali telefonicznej, komputerów i
oprogramowania -Urząd Miejski w Sokółce"

13) W zadaniach inwestycyjnych poz. 1 "Wykup gruntów" kwotę 700 tys. zł. zmniejszyć do
kwoty 200 tys. zł.

14) Dofinansowanie wynagrodzenia bezosobowego trenera nauki pływania w OSiR w Sokółce.
15) Zakup elektronicznej bramki na pływalnie w OSiR w Sokółce; kwota 40 tys. zł. kosztem

inwestycji nowo rozpoczętych poz. 11 "Wykonanie skate parku przy OSiR"
16) Zakup wanny z hydromasażem na pływalnie w OSiR; kwota 200 tys. zł., kosztem zadania

nowo rozpoczętego poz. 10 "Wykonanie zadaszenia trybun na stadionie przy Ośrodku Sportu
i Rekreacji"

17) Zdjęcie kwoty 300 tys. zł. z zadań kontynuowanych poz.7 "Wykonanie nawierzchni
bitumicznej na ul. Wodnej"

18) Ograniczenie zadania nowo rozpoczętego poz. 2 "Wykonanie nawierzchni ul. Sportowej" do
kwoty 30 tys. zł. na wykonanie dokumentacji technicznej.

19) Wykreślenie inwestycji z zadań nowo rozpoczętych poz. 4 "Wykonanie nawierzchni drogi
Woroniany-Gliniszcze"

20) Wykonanie dokumentacji projektowej na nawierzchnie ul. Zimowej; kwota 100 tys. zł. z
kredytu.

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str. ....
Wnioski Komisji.

1) Zadania kontynuowane poz. 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,
Sierbowce, Żuki i Plebanowce", zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe
zadanie: "Budowa wodociągu wiejskiego w Geniuszach", realizacja zadania w latach 2011-
2012,

2) Ujęcie w budżecie projektu partnerskich w ramach Programu Współpracy Transgraniczej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Ochrona walorów środowiskowych Gminy Sokółka i
Gminy Gusiew poprzez zmniejszenie emisji szkodliwych związków do atmosfery, wartość
projektu: 4198776,88 euro (dofinansowanie ze środków zewnętrznych 3778899,19 euro),

3) Ujęcie w budżecie projektu partnerskiego w ramach Programu Współpracy Transgraniczej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Poprawa warunków oświatowych, społecznych i
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu na terenie Gminy Sokółka i Miasta Gusev
poprzez budowę centrów edukacyjno-rehabilitacyjnego dla dzieci w Gusiewie i



Środowiskowego Domu Pomocy społecznej wraz z Ośrodkiem Pomocy Społecznej i
Przedszkole w Sokółce.", wartość projektu 1 677 092, 40 euro (dofinansowanie ze środków
zewnętrznych 1 509383,16 euro).

4) Kwotę 400 tys. zł z przeznaczenie na sport; zdjąć środki z zakupów inwestycyjnych "Wykup
gruntów."

5) Kwota 60 tys. zł. na zakup mebli do Sokólskiego Ośrodka Kultury; z kredytu.
6) Kwota 100 tys. zł. na stypendia sportowe zdjąć z inwestycji "Wykonanie nawierzchni na ul.

Plac Kościuszki"

Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego -opinia pozytywna w
zał. str ....
Wnioski Komisji.

1) Zadania kontynuowane poz. 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,
Sierbowce, Żuki i Plebanowce" , zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe
zadanie: "Budowa wodociągu wiejskiego w Geniuszach", realizacja zadania w latach 2011-
2012,

2) "Wykonanie nawierzchni i chodników ul. Kleeberga"; kwota 300 tys. zł. z kredytu,
3) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i

kanalizacj i" .
4) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać

"i ul. Siennej"
5) Przygotowanie dokumentacji na ul. Broniewskiego kwota 50 tys. zł.; zdjąć z zadania nowo

rozpoczętego "Wykonanie nawierzchni na drodze Janowszczyzna -Planteczka."
6) Wykonanie dokumentacji na ul. Pocztową, kwota 50 tys. zł. z kredytu, na lata 2011-2012
7) Ujęcie w budżecie projektu partnerskich w ramach Programu Współpracy Transgranicznej

Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Ochrona walorów środowiskowych Gminy Sokółka i
Gminy Gusiew poprzez zmniejszenie emisji szkodliwych związków do atmosfery, wartość
projektu: 4 198776,88 euro (dofinansowanie ze środków zewnętrznych 3 778899,19 euro),

8) Ujęcie w budżecie projektu partnerskiego w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Poprawa warunków oświatowych, społecznych i
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu na terenie Gminy Sokółka i Miasta Gusiew
poprzez budowę centrów edukacyjno-rehabilitacyjnego dla dzieci w Gusiewie i
Środowiskowego Domu Pomocy społecznej wraz z Ośrodkiem Pomocy Społecznej i
Przedszkole w Sokółce.", wartość projektu 1 677092, 40 euro (dofinansowanie ze środków
zewnętrznych 1 509383,16 euro).

9) W zadania kontynuowanych w poz. 3 "Wykonanie nawierzchni utwardzonej wraz z
chodnikami na ul. Słoneczna, Wesoła" wykreślić "wraz z chodnikami".

Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str ....
Wnioski Komisji
1) Z zadań kontynuowanych pozycja 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,

Sierbowce, Żuki i Plebanowce" zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie
"Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Wierzchłowce, Gieniusze, Pawłowszczyzna,
Wierzchj edlina"

2) W zadaniach nowo rozpoczętych w poz. 11 "Wykonanie skate parku przy OSiR" środki w
wysokości 40 tys. zł. przeznaczyć na utworzenie orkiestry miej skiej w Sokółce.

3) W zadaniach nowo rozpoczętych w poz 5 "Wykonanie sieci kanalizacyjnej na terenie wsi
Nowa Kamionka i podłączenie do sieci miejskiej na Os.Zielonym" zdjąć kwotę 350 tys. zł. i
pozostawić kwotę 100 tys. zł. na wykonanie dokumentacji.



4) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i
kanalizacj i" .

5) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać
"i ul. Siennej"

c) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej.
Radny Ł.Moździerski zapytał Pani Skarbnik czy rozpatrujemy wnioski zgłoszone przez komisje czy
własne przedstawić.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła że przy uchwalaniu budżetu możecie albo zdjąć albo wprowadzić
i wskazać źródło dofinansowania z tym że będzie się to wiązało z podniesieniem deficytu musi być
zgoda burmistrza.
Radny Ł.Moździerski poinformował, że wniosek o budowę wanny z hydromasażem w zamian za
zadaszenie trybun na stadionie OSiR zostaje wycofany. Uzasadnił to tym, że zadaszenie trybun jest
jednym z warunków otrzymania licencji w II lidze. Zasugerował też że potrzebny jest strategiczny
sponsor dla KS Sokół. Następnie Klub Radnych "Solidarni w działaniu" Dariusz Matoszko, Piotr
Borowski i Łukasz Moździerski zgłaszają następujące wnioski do budżetu:

1) Zakup elektronicznej bramki na pływalnie OSiR kwota 40 tys. zł. kosztem poz. 17 wykonanie
Skayt parku przy OSiR.

2) Wykonanie nawierzchni utwardzonej pryz ul. Zimowej, kwota 70 tys. zł. kosztem zakupów
inwestycyjnych zakup centrali telefonicznej, sprzętu komputerowego i oprogramowania
Urzędu Miejskiego w Sokółce,

3) Wykonanie dokumentacji technicznej pod utwardzenie ul. Drzewnej oraz wykonanie
instalacji deszczowej na odcinku ok. 100 metrów od ul. Górnej do ul. Drzewnej koszt. 70 tys.
zł. , kosztem zakupów inwestycyjnych poz. 1 wykup gruntów.

4) Zwiększenie o kwotę 90 tys. zł. zadania zlecone do realizacji stowarzyszeniom wypłata na
stypendia, kosztem ograniczenia zadań z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu,

5) Dofinansowanie zakupu wozu strażackiego w kwocie ok. 200 tys.zł. kosztem zakupów
inwestycyjnych poz. 1 wykup gruntów.

Radny WJanuszkiewicz zgłosił wniosek o rozszerzenie wodociągu we wsi Geniusze o miejscowości
Wierzchłowce, Pawłowszczyzna, Wierzchjedlina i przesunięcie środków z zadań kontynuowanych
pkt. 6 wykonanie nawierzchni na Pl.Kościuszki w wysokości 30 tys. zł. na budowę wodociągu i
powiększy to kwotę do 100 tys. zł.
Radny S.Sawicki w projekcie budżetu jest wykonanie wodociągu i kanalizacji na ul. Roski Małe,
klub PiS zgłasza wniosek o wykonanie wodociągu i kanalizacji na ul. Roski Małej i Marii Curie
Skłodowskiej i przeznaczenie 100 tys. zł. z tego co Burmistrz zdjął z inwestycji Nowej Kamionki i
przeznaczył na Plac Kościuszki. Drugi wniosek jest to reaktywacja orkiestry dętej w Sokółce.
Sokółka miała kiedyś 3 orkiestry, są zapewnienia ludzi z powiatu na instrumenty a trzeba zapewnić
środki na instruktora. Klub PiS proponuje 30 tys. zdjąć z pozycji 925 Kultura Fizyczna poz. 2830 i
przeznaczyć to na oświatę. Jeżeli nie wykorzystamy tych środków to przeznaczymy to na oświatę.
Przeznaczenie 30 tys. zł. z poz. 925 poz. 926052830 i dopisania do pozycji 801801104170.
Radny Ł.Moździerski poruszył kwestie mieszkańców ul. Słonecznej i Wesołej, w projekcie budżetu
przygotowanym przez Burmistrza w pkt. 3 w zadaniach kontynuowanych jest rok rozpoczęcfu: 2009-
2011 i kwota całkowita zadania jest 1 122000 zł. a w autopoprawce ta sama inwestycja ma wartość
kosztorysową 1 365697 zł. Czy będzie zakończone zadanie w 2011 rok tych dwóch ulic?
Radna J.Wysocka zapytała czy ul. Słoneczna i Wesoła są ujęte do wykonania w 2011 roku.? I czy są
pieniądze na wykonanie obu ulic?
Burmistrz S.Małachwiej powiedział, że jedna z komisji wnioskowała żeby zdjąć chodniki z tej
inwestycji, ale nie ustosunkował się do tego wniosku i zadanie zostaje w całości.



Radny P.Borowski ustosunkował się do inwestycji wykonania nawierzchni i chodników ul.
Słonecznej i Wesołej i zapytał Burmistrza czy za kwotę 270 tys. zł. zostanie wykonana nawierzchnia
i chodniki na obu tych ulicach.
Burmistrza S.Małachwiej wyjaśnił, że czasem wychodzi tak że z przetargów wynika że brakuje
środków i wtedy wysoka rada decyduje czy dołożymy 20-30 tys. zł. do inwestycji.
Radna E.Jakimik powiedziała, że do projektu budżetu zabrakło prawidłowego uzasadnienia.
Dołączona jest tylko ogólna informacja. RIO w Białymstoku stwierdziła również że do projektu
uchwały budżetowej załącza się uzasadnienie a nie informację dotyczącą projektu budżetu.
Gdybyśmy mieli właściwe uzasadnienie tak jak mówi ustawa o finansach publicznych to nie było by
takiego zamieszania. Przewodniczący Komisji Finansów wystąpił do Burmistrza Bujwickiego o
informację czy są zrobione dokumentacje do poszczególnych inwestycji i na jakim etapie są
dokumentacje. Do dnia dzisiejszego odpowiedzi Pan Matoszko nie uzyskał.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że opis do budżetu jest wykonywany co roku w takiej formie i
nikomu do tej pory to nie przeszkadzało. Dodał że opisy do projektu budżetu były sporządzane w
październiku 20 10 roku. Jeśli chodzi o odpowiedz na pismo Pana Matoszko odpowiedź została
udzielona ustnie na posiedzeniu Komisji Finansów omawiając każdą inwestycję zawartą w projekcie
budżetu.
Przewodniczący Rady J .Kazimierowicz przedstawił ranking zadań zgłoszonych do WPI na lata 2007-
2011 gdzie na pierwszej stronie jest pozycji 14 z tego wykonano, budowę wodociągu wiejskiego we
wsiach Puciłki, Orłowicze, Kundzin, Zadworzany, Poniatowicze i remont świetlicy w Drahlach.
Natomiast Nowa Kamionka jest zaplanowana na 2007-2011 kanalizacja którą teraz zdejmujemy i
dodajemy. Gieniusze wodociąg, Hałe Lebiedzin wodociąg, Nowa Rozedranka kanalizacja, Kraśniany
kanalizacja, Wierzchłowce wodociąg, Wierzchłowce kanalizacja, Stara Kamionka kanalizacja,
Geniusze kanalizacja, Polanki kanalizacja, Jelenia Góra kanalizacja. Z tego trwają zatargi o inne
ulice ja zgłaszałem już w tamtych latach w 2007 r. zgłaszałem Sokółka ul.Nadrzeczna nie wykonana,
Sokółka ul.Kryńska modernizacja chodników walce, żadne staranie nie poczyniono, ul.Kleeberga,
ul. Emili Plater, ul. Hallera, ul. Zimowa. Jest to dokument nad którym głosował obecny Burmistrza a
w tedy radny. Proszę nie przedstawiać ze to jest ciąg że ktoś wrzuca nie wiadomo co, to jest
kontynuacja. Każdemu z nas każda inwestycja jest bardzo ważna. Zgłosił wniosek o zdjęcie w
uchwale z § 11 pkt. 5.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że WPI nie jest dokumentem wiążącym i nie jest wymagalnym
dokumentem, ale jest dobrym dokumentem który jest wskaźnikiem do tworzenia budżetu, z którego
wybiera się inwestycje do realizacji. Na przykład inwestycja wykonania ul.Witosa widniała w WPI i
w kolejnych budżetach przez 4 lata ale czekaliśmy na możliwość pozyskania środków zewnętrznych
i dlatego nie było to przez tyle lat realizowane.
Przewodniczący Rady udzielił głosu publiczności.
Pan Sarosiek wystąpił jako przedstawiciel kibiców KS Sokół. Opowiedział o 65-1etniej historii Klubu
Sportowego "Sokół" o osiągnięciach i działaniach jakie podejmuje Klub. Dodał, że sponsora
głównego nie ma i radni powinni pomóc w znalezieniu go.
Pani Elżbieta Borowska członek Komitetu Osiedlowego Nr 2 w Sokółce. Zapytała czy można
połączyć modernizację ul. Skłodowskiej z ul. Nową na odcinku około 100 metrów? Ten kawałek 100
metrowy ul. Nowej nie jest własnością PKP. Co Burmistrz planuje zrobić z ciekiem wodnym przy ul.
Kolejowej?
Pan Grzegorz Kozaczyński poprosił o wyjaśnienie sprawy modernizacji ul. Wesołej i Słonecznej i
środków w wysokości 270 tys. Środki te nie starczał na modernizacje obu ulic i wykonanie
chodników. Zaproponował przeniesienie kwoty 150 tys. zł. z inwestycji na Placu Kościuszki na
modernizację ulic Wesołej i Słonecznej.
Pan Karol Gutowski przedstawiciel bmxsowców, deskorolkarzy i rolkarzy. Zwrócił się z prośbą o nie
zabieranie pieniędzy na rozbudowę skayt parku. Najbliższy skayt park jest w Białymstoku ale nie



mamy środków na dojechanie do Białegostoku i bilety wstępu. Z własnych środków były budowane
przeszkody jednak były one niszczone.
Pan Maciej Kosk został poproszony przez młodych ludzi o budowę skayt parku w Sokółce. Zwrócił
uwagę radnym że niedługo młodzi ludzie będą wybierać Państwa do zasiadania w radzie a jeśli nie
będą mieli takiego miejsca nie będą mieli co zrobić z wolnym czasie. Kwota przeznaczona w
budżecie jest kroplą w morzu. Zaproponował że można wygospodarować środki z funduszy
alkoholowych na ten cel.
Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy.
Dyrektor OSiR P.Rygasiewicz ustosunkował się do wypowiedzi przedstawicieli deskorolkarzy.
Powiedział, ze budowa skayt parku była ustalana wspólnie z młodzieżą. W tej chwili wszystkie
ustawiane urządzenia przez młodzież nie mają certyfikatów i należało je usunąć. Rozmawiano z
Burmistrzem na temat rozbudowy skayt parku i stanęło na kwocie 10 tys. zł. w dalszych rozmowach
Dyrektor nie uczestniczył. Co do elektronicznej bramki wejść na OSiR to nie jest wymysł Dyrektora
tylko ludzi korzystających z pływalni. Dziennie ze skayt parku korzysta 10 osób a z pływalni około
400.
Z-ca Burmistrz K.Szczebiot zwrócił się z prośbą o utrzymanie kwoty przeznaczonej na rozbudowę
skayt parku.
Radna J.Wysocka - wniosła o zmianę w pkt. 1 zadania kontynuowane poz. 3 wykonanie nawierzchni
utwardzonej na ul.Słoneczej i Wesołej i wniosła o zwiększenie o 100 tys. zł. tej inwestycji, kosztem
zadanie poz. 6 wykonanie nawierzchni plac Kościuszki.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że w zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 dotyczy inwestycji
budowy wodociągu we wsiach Wierzchłowce, Geniusze, Pawłowszczyzna i Wierzchjedlina a jest
zapisane wodociąg Sokolany, Sierbowce, Plebanowce, Żuki.
Radny W.Januszkiewicz powiedział że to że Burmistrz mówi to nie znaczy że będzie zrobione.
Radny D.Matoszko zgłosił wniosek o nową inwestycje wykonanie skayt parku przy OSiR a środki na
tą realizacji pochodziło by z dotacji dla innych podmiotów dział 851 paragraf 2830 realizacja zadań
określonych w programie rozwiązywania problemów alkoholowych.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił kwestie złożonego wniosku na zakupy inwestycyjne w Urzędzie
Miejskim w Sokółce, ta kwota 70 tys., zł. jest planowana na zakup nowej centrali telefonicznej, która
po kilku awariach przepięcia prądu ma już wiele usterek. Druga sprawa to około 10 rocznie musimy
wymienić komputerów tak żeby utrzymać należy stan techniczny sieci komputerowej. Trzecia
sprawa jest to zakup oprogramowania i licencji na których funkcjonuje Urząd Miejski w Sokółce,
jeśli zostaniemy pozbawieni tych środków nie będziemy mogli korzystać z tych aplikacji.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, co do spraw technicznych odnośnie skąd pójdzie wodociąg to
zajmą się tym architekci. Co do inwestycji u. Słonecznej i Wesołej zapewnił, że zadanie zostanie
zrealizowane. Co do wniosku zakupu elektronicznej bramki na pływalnie OSiR kosztem rozbudowy
skayt parku, Burmistrz poprosił o nie zdejmowanie inwestycji na skayt parku. Dodał, że bramka
elektroniczna nie jest urządzeniem niezbędnym a możemy do tej inwestycji wrócić w trakcie roku
budżetowego. Jeśli chodni o środki alkoholowe to rozdysponowanie tego leży w kompetencjach
Burmistrza. Co do wniosku o zdjęcie z zakupów inwestycyjnych zakupu centrali telefonicznej i
komputerów jest to element niezbędny do funkcjonowania urzędu. Co do wniosku utwardzenia ul.
Drzewnej kosztem wykupu gruntów, powiedział, że są to zobowiązania gminy w postaci
odszkodowań. Jeśli tego nie zrealizujemy to w przyszłym roku będziemy musieli dołożyć do tego
odsetki. Co do wniosku o zwiększenie wypłaty stypendiów o 90 tys. zł. Zaproponował aby
pozostawić tą kwotę w wysokości 10 tys. zł. a w kolejnych latach zwiększać tą kwotę, zwłaszcza że
chcą radni zabrać ze środków na sport gdzie i tak jest to kwota za mała na sport w tym roku. Co do
wniosku o dofinansowanie zakupu wozu strażackiego w wysokości 200 tys. zł. z zakupu gruntów,
taka propozycja padła po spotkaniu w Ochotniczej Straży Pożarnej ale jeśli już to taki wóz strażacki
jest bardziej potrzebny Starej Rozedrance gdyż jest bardziej oddaloną miejscowością od Sokółki. Co
do wniosku radnego Sawickiego, Burmistrz złożył propozycję stworzenia nowego zadania



Wykonania kanalizacji na ul. Skłodowska i I etap ul. Nowej kwota 30 tys. zł. z kredytu. Co do
reaktywacji orkiestry dętej w Sokółce, to nie zabierał bym środków z kultury a do tematu należy
powrócić po rozmowie z powiatem.
Radny S.Sawicki wycofał swój wniosek o reaktywację orkiestry miejskiej.
Burmistrz S.Małachwiej ustosunkował się jeszcze do pytania Pani Borowskiej odnośnie cieku przy
ul. Kolejowej. Co do zdejmowania z inwestycji Placu Kościuszki nie możecie państwo ograniczać w
taki sposób, możecie albo zdjąć w całości, odłożyć do realizacji w czasie albo wyodrębnić co
zmniejszamy w tym zadaniu. Mówi o tym art. 31 pkt. 3 ustawy o finansach publicznych.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz dodał, że mamy zapewnienie że jeśli w budżecie ujmiemy
200 tys. zł. to dostaniemy dofinansowanie 400 tys. zł. jeśli tych środków nie będzie to 200 tys. zł.
zostanie w budżecie. A Burmistrz nie ustosunkował się do wniosku Przewodniczącego Rady o
skreślenie w § 11 pkt.5
Burmistrz S.Małachwiej sprawa tego zapisu dotyczy m.in. przeniesień zadań inwestycyjnych, gdzie
są takie sytuacje jełki z przetargu może zostać kwota na konkretne zadanie a na następne zadanie
takiej kwoty może zabraknąć. Jeżeli ta kwota wystarczy na pokrycie w następnym zadaniu to nie
trzeba będzie zwoływać sesji aby przekazać to na następne zadanie.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki ustosunkował się co do zabierania pieniędzy z wykupu gruntów
wyjaśnił, że jest to skutkiem podjętej uchwały o scaleniu gruntów i jeśli mieszkańcy dowiedzą się że
nie ma tych pieniędzy sprawa na pewno trafi do sądu a wyrok będzie do zapłaty razem z kosztami
sądowymi i odsetkami.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Radni jednogłośnie zamknęli dyskusję w tym punkcie.
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek PiS odnośnie kanalizacji w ul. Roski Małe i ul. Skłodowskiej czy pozostaje w takim samym
zapisie czy wnioskodawca przychyla się do propozycji Pana Burmistrza.
Radny S.Sawicki przychylił się do propozycji Pana Burmistrza.
Wniosek o utworzenie nowej inwestycji wykonanie kanalizacji w ul. Skłodowskiej i I etap ul. Nowej
kwota 30 tys. zł.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek radnej Wysockiej o zwieszenie kwoty zadania inwestycyjnego ul. Słonecznej i Wesołej.
Radna J.Wysocka wycofała wniosek.
Wniosek o dopisanie w zadania nowo rozpoczętych wykonanie wodociągu we wsiach Geniusze,
Pawłowszczyzna, Wierzchłowce, Wierzchjedlina oraz podwyższenie sumy.
Radny WJanuszkiewicz wycofał się z wniosku o podwyższenie tej sumy i pozostawić taki jak jest
zapis w budżecie.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek zakupu elektronicznej bramki na wejście na pływalnie OSiR kosztem rozbudowy skayt
parku.
Radni 11 głosami "za" przy 10 "przeciw" przyjęli wniosek.
Wniosek wykonanie nawierzchni ul. Zimowej, kwota 70 tys. zł., kosztem zakupów inwestycyjnych
zakup centrali telefonicznej, sprzętu komputerowego i oprogramowania do Urzędu Miejskiego.
Radni 11 głosami "za" przy 9 "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wniosek wykonania dokumentacji na wykonanie nawierzchni ul.Drzewnej i wykonanie instalacji
deszczowej odcinka około 100 metrów od ul.GÓmej do ul. Drzewnej.
Radni 11 głosami "za" przy 10 "przeciw" przyjęli wniosek.
Wniosek zwiększenia o 90 tys. zł. na zadania zlecone do realizacji stowarzyszeniom- wypłata
stypendiów kosztem organizowania zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu.
Radni 11 głosami "za" przy 10 "przeciw" przyjęli wniosek.



Wniosek dofinansowanie zakupu wozu strażackiego w kwocie 200 tys. zł. z inwestycji wykupu
gruntów.
Radni 13 głosami "za" przy 8 "przeciw" przyjęli wniosek.
Wniosek o wykonanie skayt parku przy OSiR kwota 40 tys. zł. z dotacji dla innych podmiotów dział
851 paragraf 2830 rozwiązywanie problemów alkoholowych.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że jeśli zostanie ten zapis zmieniony że w kocie zaplanowanych
dotacji dla podmiotów nie należących do sektora finansów przeznaczy kwotę 40 tys. na budowę
skayt parku to organizacjom do realizacji zostanie 15 tys. zł. na realizacje zadań.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Po przerwie wnioskodawca Pan Matoszko wycofał wniosek.
Wniosek o wykreślenie z projektu uchwały w § 11 pkt.5
Radni 11 głosami "za" przy 1O "przeciw" przyjęli wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały wraz z przyjętymi poprawkami i
poprosił Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/35I1l

w zał. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2011 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/36/ll

w zał. str .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na rok
2011.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/37/11

w zał. str .

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce
na rok 2011.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.



Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/38/11

w zal. str .
Ad.H
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych przedstawił
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot oraz zgłosił autopoprawkę zwiększając kwotę dotacji do
kwoty 750 zł.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna/wniosek o zwiększenie
kwoty do 750 zł. w zał. str .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna/wniosek o
zwiększenie kwoty do 750 zł. w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/39/H

w zał. str .

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-
rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/40/H

w zal. str .
Ad.13
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata 2010-
2017"
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/41/H

w zal. str .

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na lata
2010-2017"
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/42/11

w zal. str .

Ad.15
Projekt uchwały w spraWie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Szyndziel-
Gilbowszczyzna.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/43/11

w zał. str .

Ad.16
Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Geniusze.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/44/11

w zał. str .

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-Rekreacyjnego nad
Zalewem Sokólskim.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/45/11

w zal. str .

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola Nr 4 w Sokółce.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....



Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/46/11

w zał. str .

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów słonecznych i oświetlenia
hybrydowego przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot zgłosił wniosek o wprowadzenie
autopoprawki i dopisanie Przedszkola Nr 2 oraz zwiększyć ilość instalacji solarnych do 450 sztuk.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna! dopisać Przedszkole Nr 2
w zał. str. ....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna! dopisać
Przedszkole Nr 2 w zał. str .....
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o dopisanie Przedszkola Nr 2
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zwiększenie instalacji solarnych do 540.
Radni jednogłośnie przyj ęli wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/47/11

w zał. str .

Ad.20
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady
Miejskiej w Sokółce.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr VIII/48/11

w zał. str .

Ad.21
Projekt uchwały w sprawie budowy Klubu Wiejskiego w Boguszach w ramach Programu Rozwoju
Obszarów Wiejskich.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.



Uchwałę Nr VIII/49/11
w zał. str .

Ad.22
Projekt uchwały w sprawie skarg na działalność Burmistrza Sokółki przedstawiła Przewodnicząca
Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 11 głosami "za" przy 10 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr VIII/50/11

w zał. str .

Ad.23
Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
w Sokółce przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Jadwiga Bieniusiewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr VIII/51111

w zał. str .

Ad.24
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za okres od 2 września 2010 r. do 5 listopada
2010 r. przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Dyskusji nie było.

Ad.25
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz S.Małachwiej na zapytanie radnego Panasiuka odpowiedział, że zaniedbywanie OSP jest
subiektywnym odczuciem radnego. Odnośnie działki na Os.Zielonym odpowiedział, że Burmistrz
wystąpił z pismem do Sądu Rejonowego żeby tą sytuacje sami zmienili i należy wyprostować te
wszystkie udziały. Odnośnie utylizacji eternitu, to temat jest znany, do końca marca mamy taki
wniosek zgłosić, Sołtysi są informowani o możliwości zgłaszania wniosków. Odnośnie przejazdu
przez posesje przy ul. Nowej, jeśli prywatny właściciel zamknie ten przejazd to przez ul. Zimową jest
dojazd.

Ad.26
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący Rady dopuścił do głosu Pana Jarosława Hołownia radnego Rady Powiatu.
Radny Jarosław Hołownia zadał do Burmistrz Małachwieja pytania odnośnie reklamacji wykonanej
drogi ul. Lewickiego.
Pan Burmistrz Stanisław Małachwiej opuścił sale obrad.
Radny Jarosław Hołownia kontynuował w dniu 19 kwietnia 2010 r. razem z przewodniczącym Rady
Osiedla złożyliśmy w imieniu mieszkańców reklamacje na wykonanie nawierzchni i krawężników na
ul. Lewickiego. Pismem z dnia 27 kwietnia Pan Burmistrz odpowiedział na pismo: "W związku z
przeglądem gwarancyjnym ulicy Lewickiego w Sokółce w dniu 26 kwietnia 2010 r. w obecności



kierownika budowy stwierdzono: - wadliwe usunięcie usterek wskazanych przez inspektora nadzoru
(występujące w dalszym ciągu nierówności powierzchni powodujące zastoiny wodne); - pogłębiające
się stan degradacji krawężników (uwagi ujęte w protokóle końcowego odbioru robót). Reasumując,
prosimy do dnia 30 września 2010 roku w ramach udzielonych gwarancji o przywrócenie stanu ulic
zgodnego z zasadami sztuki budowlanej. W załączeniu pismo Rady Osiedlowej." W związku z tą
sprawą mam 6 pytań:
1) Kto podpisał protokół odbioru ul. Lewickiego z "nierównościami powierzchni powodującymi
zastoiny wodne" i "zdegradowanymi krawężnikami"? (cyt. z pisma GR 056-6/2010 z dnia 27
kwietnia 2010 r.)
2) Czy zostały wyciągnięte wobec tych osób konsekwencje? Jeśli tak to jakie?
3) Czy Sokólskie Przedsiębiorstwo Drogowe Sp. Z 0.0. wyjaśniło na piśmie dlaczego nie jest w
stanie wykonać naprawy gwarancyjnej ul. Lewickiego do dnia 30 września 2010 r. ? Jeśli tak to
kiedy?
4) Jakie kroki powziął Pan po 30 września 2010 r. aby naprawić wadliwą inwestycję na ul.
Lewickiego w ramach gwarancji?
5) Czy naliczane są odsetki karne za niedotrzymanie umowy gwarancyjnej? Jeśli tak to w jakiej
wysokości?
6) Kiedy bubel na uLLewickiego zostanie w ramach gwarancji naprawiony?
Celowo podkreślam tu stwierdzenie w ramach gwarancji, gdyż w przeciwnym razie w niedługim
czasie trzeba będzie poszukać ponownie pieniędzy w budżecie gminy na porządne zakończenie
inwestycji. Poprosił radnych o czujne kontrolowanie i odbieranie wykonywanych inwestycji.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że jeśli zabrano środki na zakup oprogramowania
komputerowego i licencji to w pewnym momencie Urząd nie będzie mógł pracować bez na przykład
aktualnego oprogramowania antywirusowego.
Radny S.Sawicki powiedział, że zostawiamy wolną rękę jeśli burmistrz znajdzie środki na zakup
komputerów i oprogramowania to na pewno nie będziemy się sprzeciwiać.
Radny W.Bieszczad zwrócił uwagę na drogi którędy jeżdżą ciężarówki ze żwirem.
Przewodniczący Rady poinformował radnych o pismach które wpłynęły do Przewodniczącego Rady.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


